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Volikogu istung toimus Tõrvas, Tartu 2a. 

Istungit juhatas volikogu esimees Kalle Vister, protokollis linnasekretär Signe Kiin. 

Võtsid osa volikogu liikmed: Marko Tamm, Vahur Saar, Kalle Vister, Marika Kütt, 

Meelis Raidve, Tiiu Vips, Ilona Leetma, Eero Viisu, Agu Kabrits, Thaisi Kalmus, Ahti 

Saar, Heino Soomlais, Jaanus Võrk, Ilmar Kõverik. 

Puudusid:  Ivar Hanvere 

Istungist võtsid kutsututena osa: linnapea Maido Ruusmann, abilinnapea Tõnu 

Jaansalu, abilinnapea Piret Karu, pearaamatupidaja Maire Appo, linnasekretär Signe 

Kiin, Tõnno Habicht, Jaanis Ilves. 

 

 

Päevakord: 
 

 

1. „Tõrva – suvituslinn aastast 1937“ visuaali tutvustus  

2. Linnavalitsuse informatsioon 

3. Tõrva linna 2015.aasta eelarve I lugemine  

4. 2014.aasta lisaeelarve vastuvõtmine 

5. Põhikooli õpetajate tööjõukulude toetuse kasutamine gümnaasiumiastme  

õpetajate tööjõukulude katteks 

6. Volituste andmine lepingu sõlmimiseks 

7. Ööpäevaringsele hooldusteenusele suunamise tingimused ja kord 

8. Planeeringu-linnavara komisjoni ülevaade komisjoni tööst 2014.aastal 

 

 

Volikogu esimees Kalle Vister avab volikogu istungi. Kohal 12 volikogu liiget. 

Kalle Vister teeb ettepaneku kinnitada päevakord 8-punktilisena. 

 

Otsustati: Kinnitada päevakord 8-punktilisena. 

                  Otsus võeti vastu avaliku hääletamise teel 12-poolthäälega. 

 

 

 

Päevakorrapunkt nr 1 

„Tõrva – suvituslinn aastast 1937“ visuaali tutvustus 

Ettekandja: Tõnno Habicht 



Tõnno Habicht annab ülevaate visuaali kujunemisest ja elementidest. 

Väljatöötatud visuaal lisatud protokollile. 

 

Volikogu liige Vahur Saar saabus kell 16.35 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks 

 

 

 

2. Linnavalitsuse informatsioon 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 

Linnapea andis ülevaate linna rahvastiku olukorrast ja vahepealsetest linnas tehtud 

töödest ning toimunud üritustest. 

Samuti ülevaade SA Tõrva-Helme Turism ühendamise plaanist SA-ga Valgamaa 

Arenguagentuur. Plaanis on SA-d maakonnas ühendada ühiseks turismiorganisatsiooniks. 

Meie tingimus on see, et Tõrva peab jääma töötaja vähemalt turismihoojaks. 

 

Otsustati ühehäälselt:  
1. Võtta esitatud informatsioon teadmiseks. 

2. Kiita SA-de Tõrva-Helme Turism ja Valgamaa Arenguagentuur ühinemiskavatsus 

heaks ning lubada alustada läbirääkimisi ühinemise detailide üle.  

 

 

Päevakorrapunkt nr 3 

Tõrva linna 2015.aasta eelarve I lugemine 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 

 

Otsustati:  

1. Suunata 2015.aasta eelarve aruteluks komisjonidesse. 

2. Komisjonidel esitada omapoolsed ettepanekud 10.jaanuariks 2015. 

 

Volikogu liige Agu Kabrits saabus 17.30 

 

 

Päevakorrapunkt nr 4 

2014.aasta lisaeelarve vastuvõtmine 

Ettekandja: pearaamatupidaja Maire Appo 

Kaasettekandja: majandus-eelarve komisjoni esimees Ilona Leetma 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 20 „2014.aasta lisaeelarve vastuvõtmine“ 

 

 

Päevakorrapunkt nr 5 

Põhikooli õpetajate tööjõukulude toetuse kasutamine gümnaasiumiastme õpetajate 

tööjõukulude katteks 

Ettekandja: hariduse ja noorsootöö komisjoni esimees Eero Viisu 

 

K.Vister: täna on eraldi arvestus põhikooli ja gümnaasiumi õpetajate tööjõukulude osas. 

Põhikooli õpetajate tööjõukulusid lubatakse kasutada gümnaasiumiastme õpetajate 



tööjõukuludeks ainult sel juhul, kui on tehtud otsus koolivõrgu korrastamise kohta. Täna 

on see eelnõu seadusega vastuolus. 

M.Ruusmann: augustis 2014 on vastu võetud pehmendav muudatus määruse osas, mille 

alusel saab volikogu võtta vastu põhjendatud otsuse nende rahade ristkasutuseks. On 

loogiline, et õpetajate tööjõukulude jaotuse otsustamine peaks olema kooli pidaja 

pädevuses. Määruse muudatus ei räägi enam koolivõrgu korrastamisest vaid räägib 

koolivõrgu kujundamisest. 

K.Vister: koolivõrgu kujundamine tähendab näiteks etapiviisilist üleminekut lõpetamise 

suunas, täna seda meil ei ole. 

E.Viisu: õpetajatele on palgad vaja välja maksta, peame olukorra kuidagi ära lahendama. 

 

Otsustati 13-poolt ja 1 erapooletu häälega: võtta vastu otsus nr 13 “Põhikooli õpetajate 

tööjõukulude toetuse kasutamine gümnaasiumiastme õpetajate tööjõukulude katteks”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 6 

Volituste andmine lepingu sõlmimiseks 

Ettekandja: linnapea Maido Ruusmann 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu otsus nr 14 “Volituste andmine lepingu sõlmimiseks”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 7 

Ööpäevaringsele hooldusteenusele suunamise tingimused ja kord 

Ettekandja: sotsiaalkomisjoni esimees Tiiu Vips 

 

Otsustati ühehäälselt: võtta vastu määrus nr 21 “Ööpäevaringsele hooldusteenusele 

suunamise tingimused ja kord”. 

 

 

Päevakorrapunkt nr 8 

Planeeringu-linnavara komisjoni ülevaade komisjoni tööst 2014.aastal 

Ettekandja: komisjoni esimees Vahur Saar 

 

Otsustati: võtta esitatud informatsioon teadmiseks 

 

 

 

Kalle Vister                                                                  

Istungi juhataja                                                              


